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DOHA – In celebration of President Obama’s Inauguration for a second term as 

President of the United States, Ambassador Susan Ziadeh hosted over 150 Qatari 

alumni from U.S. universities and exchange programs at her residence on Monday, 

January 21
st
.  Guests watched live coverage of Inauguration events in Washington 

D.C., joining nearly a million Americans gathered on the National Mall to witness 

President Barack Hussein Obama take the oath of office.  

 

Ambassador Ziadeh welcomed guests and said:  “We are honored to share this 

special tradition with our friends and colleagues from Qatar.  Today, we mark 57 

peaceful transitions of power, and a time for our leadership to acknowledge the 

voices and aspirations of the American people.” 

  

President Obama also dedicated this Inaugural Ceremony to National Service Day, 

encouraging Americans to volunteer in civic and community-based organizations 

across the United States.  Ambassador Ziadeh noted, “Our citizens not only have 

rights, but responsibilities to contribute to our country and society at large.” After 

viewing the President’s address, guests were invited to share their own experiences 

in the U.S. with the Embassy Social Media team. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 سفارج انىلاياخ انًرحذج الأيزيكيح

انذوحح -لطز  
 

 

 

في حفل تنصيب الرئيس الأمريكي باراك ون يحتفلون قطري السفارة الأميركية وضيوف

 أوباما

 

 2102يُايز  22انراريخ: انصلاشاء انًىافك 

 

احرفالاً ترُصية انزئيس أوتايا نىلايح شاَيح كزئيس نهىلاياخ انًرحذج، اسرضافد  -انذوحح 

يٍ خزيجي انجايؼاخ الأيزيكيح انمطزييٍ وكذا  051انسفيزج سىساٌ سيادج أكصز يٍ 

يُايز. حيس شاهذ انضيىف ذغطيح  20يج انرثادل انصمافي في يمز إلايرها يىو الاشُيٍ تزا

حيح نلأحذاز ذُصية انزئيس يٍ واشُطٍ انؼاصًح، واَضًىا انً يا يمزب يٍ يهيىٌ 

انىطُيح نيشهذوا ذأديح انزئيس تاران حسيٍ اوتايا نهيًيٍ  انساححايزيكي ذجًؼىا في 

 انذسرىريح.  

 

سيادج تانضيىف لائهح: "َحٍ فخىروٌ تإٌ َشارن فً هذا انرمهيذ انخاص  ورحثد انسفيزج

 نهرحىلاخ انسهًيح نهسهطح 55يغ أصذلائُا وسيلائُا يٍ لطز. َحرفم انيىو تانذكزي انـ 

 اػرزاف ليادذُا تأصىاخ وذطهؼاخ انشؼة الأيزيكي." وكذا 

  

نهيىو انىطُي نهخذيح  وشجغ الأيزيكييٍ ػهً أهذي انزئيس أوتايا أيضا إحرفال انرُصية  

انرطىع في انًجرًغ انًذَي وانًُظًاخ انًجرًؼيح في جًيغ أَحاء انىلاياخ انًرحذج. 

انسفيزج سيادج لائهح: "إٌ يىاطُىَا لا يرًرؼىٌ تانحمىق فحسة، ونكٍ تانىاجثاخ  أشارخ

 ايضاً انري يساهًىٌ تها في تهذَا وانًجرًغ ككم."

خطاب انزئيس، ذثادل انضيىف ذجارتهى انخاصح في انىلاياخ انًرحذج يغ  تؼذ يشاهذج 

 فزيك وسائم انرىاصم الاجرًاػي انراتغ نهسفارج.  
 

 


